



致各位會友：

華師招募拉車隊及啦啦隊成員 ACCA 公益關愛日 2018 - 人力車比賽

香港華人會計師公會 (華師) 將組隊參與第 21 屆 ACCA 公益關愛日及人力車比賽，今年大會主題為「分享笑 凝聚愛」，希望我們能開心於遊戲比賽之餘，都不忘把愛和歡樂帶給社區。華師現正招募拉車隊及啦啦隊成員，我們誠邀您成為華師隊一員，您的參與及支持定必使活動錦上添花。

除了刺激的人力車比賽，公益關愛日當日場地設有兒童遊樂專區，亦有安排特別表演節目。歡迎您帶同您的家人及朋友參與，共享愉快周末！

受惠機構為香港仁人家園、香港認知障礙症協會、香港傷殘青年協會。

活動花絮



更多過往活動的短片請按 <https://youtu.be/u4u19iN9Ewo>

更多資訊

日期	2018 年 1 月 28 日 (星期日)
時間	上午 10:00 - 下午 2:00 (待定)
地點	中環遮打道行人專用區
費用	全免
報名	請 按此 參與成為華師拉車隊及啦啦隊成員 歡迎您的家人、朋友及同事一同參與!

如有任何查詢，請與秘書處袁小姐聯絡（電話：2869 6003）。

香港華人會計師公會
社會服務委員會主席
陳毅生
2018 年 1 月 10 日



10 January 2018

Dear Members & Affiliates,

SCAA Rickshaw and Cheering Team Members Recruitment
ACCA Community Day 2018 - Rickshaw Race

The Society of Chinese Accountants & Auditors (SCAA) is now recruiting rickshaw team runners and cheering team members to participate in the coming 21st ACCA Community Day and the Rickshaw Race with the theme of “Smile and Love is all around”. The event not only brings fun to the participants, but also signifies our mission to share our love and care to the society. You are cordially invited to be **one of SCAA Rickshaw or Cheering Team Members**, and your participation and support would make the event more enjoyable and unforgettable!

Besides the exciting traditional rickshaw race, there will also be a wonderful Fun Land with bouncing playground and rides for the kids to enjoy for free. Your family and friends are also welcome to enjoy this fantastic weekend event.

Beneficiaries: Habitat for Humanity Hong Kong, Hong Kong Alzheimer’s Disease Association & Hong Kong Federation of Handicapped Youth

Highlights of the Event



More event videos, please click the following link <https://youtu.be/u4u19iN9Ewo>.

More Information

Date	28 January 2018 (Sunday)
Time	10:00am – 2:00pm (TBC)
Venue	Chater Road Sunday Pedestrian Precinct, Central
Fee	Free of Charge
Registration	Please click HERE to join our rickshaw or cheering team Your family, friends and colleagues are also welcome!

Should you have any enquiries, please feel free to contact Ms. Christine Yuen of the Secretariat at 2869 6003.

Yours faithfully
Kenny Chan
Chairman of Community Service Committee
The Society of Chinese Accountants & Auditors